

Collection of OTW Quick Dry T-shirt and Information Pack (6 and 7 August 2016)

Teams having paid the registration fee are entitled to have 4 pieces of Event T-shirt which are sponsored by Columbia. <u>Team Leader please brings along this original letter and the HKID Card / Passport (delegated representative please brings along this original letter and the copy of Team Leader's HKID Card / Passport) to get the T-shirts and also the information pack (Information Booklets in Chinese or English, Sponsorship forms and posters):</u>

Date	6 August 2016 (Saturday)	7 August 2016 (Sunday)	
Time	1:00 pm to 5:30pm	10:00am – 5:30pm	
Venue	9/F., China United Centre, 28 Marble Road, North Point (North Point MTR Exit A4)		

Please write down no. of piece of the following size (4 pieces per team):

Size (inch)	S	M	L	XL	XXL	Donate tee for	
						charity sales	
Chest Width	36	38	40	42	44	N/A	
Length	24.5	25.5	26.5	27.5	28.5		
No. of Piece to							
be taken							

^{**}Each team can only have 4 pieces of the T-shirt (Unisex) free of charge. Each team member can have one T-shirt which is **non-exchangeable**. Teams cannot request for an extra T-shirt or exchange for a different size if any members of the team are changed subsequently. In response for the environmental friendly, we encourage the team donated the T-shirt for charity sale if you don't need one. (Limited amount of this T-shirt can be bought at a price of HK\$120 per piece at Oxfam's office). The T-shirts of different sizes are available on a first-come-first-serve basis. Oxfam Hong Kong reserves the right to make the final decision in case of any disputes. We hope to have your understanding!

Team No. :	(for organiser's use : R)
Full Name of Leader:		
ID Card / Passport No.:	Tel:	
Signature:	Date:	

^{**}Please bring your own bag when collecting the tees and the pack.



領取「樂施毅行者」速乾 T 恤及資料包 (2016年8月6及7日)

各已付登記費的隊伍可獲贈由 Columbia 贊助的「樂施毅行者」速乾 T 恤四件。**請隊長攜同此 函的正本及身份証/護照(如派代表請攜同此函的正本及隊長之身份証/護照副本),於下列時間領取速乾 T 恤及資料包**(中文版或英文版樂施毅行者手冊、籌款表格及海報):

領取日期:	2016年8月6日(星期六)	2016年8月7日(星期日)	
領取時間:	下午1時正至下午5時30分	上午10時正至下午5時30分	
領取地點:	北角馬寶道 28 號華匯中心 9 樓 (港鐵北角站 A4 出口)		

請填寫所選尺碼的數量(每隊四件):

尺 碼 (不分男女)	細碼 S	中碼 M	大碼 L	加大碼 XL	特大碼 XXL	不領取 (作捐贈)
胸闊	36 时	38 时	40 时	42 时	44 时	27/1
衫 長	24.5 吋	25.5 时	26.5 时	27.5 时	28.5 吋	N/A
領取件數						

每隊只能獲派免費 T 恤四件,四位已登記之隊員一人一件。T 恤一經領取不得更換**。如及後更換隊員,亦不能要求樂施會退換或多派 T 恤。為響應環保,如果你無需要速乾 T 恤,隊長/隊員可以選擇不領取,並將之捐贈予樂施會作義賣之用。(有關 T 恤亦於樂施會辦事處限量發售,每件定價港幣 120 元)由於每種尺碼數量有限,先到先得。如有任何爭議,樂施會保留最終決定權。

**請自備環保袋

隊伍編號:	(大會填寫 R:	
隊長英文姓名:		
身份證/護照號碼:	隊長電話號碼:	
隊長簽名:	日期:	